



*Le texte Français suit*

## **Racquetball Canada Names National Teams**

Winnipeg, September 11, 2020 - Racquetball Canada is pleased to announce its National Elite and Development Teams for the 2020 / 2021 season.

Veteran Elite Team athletes such as Frédérique Lambert, Christine Richardson, Michèle Morissette, Sam Murray and Coby Iwaasa bring international experience to the team. Lambert and Murray also have extensive experience playing the pro-tours. The veterans are joined by a group of athletes who have strong national results and in some cases international success as junior level athletes.

Overall, there have been major changes in the make-up of the national teams this year with the retirement of Jen Saunders, Tim Landeryou and Pedro Castro.

"On behalf of Racquetball Canada I am excited to announce our National Team for the 2020-21 season," said Jen Saunders, Racquetball Canada's Director of High Performance. "We continue to face the many obstacles presented by COVID-19 but are ready to move our program forward. The athletes are committed to being ready to compete nationally and internationally once we are able to safely do so. I commend them for their commitment to Racquetball and our National Team Program and congratulate each and everyone of them."

Selection to the national team is normally based on results from two National Team Selection Events and the Canadian Championships held in the previous season. With the Canadian Championships being cancelled in 2020, this year's team was selected based solely on the National Team Selection Events held in November 2019 and February 2020.

National Team Coaches Michel Gagnon, Rino Langelier, Loren Prentice, Evan Pritchard and Ross Richardson will be overseeing the athletes and their training programs this season.

For more information about our athletes or our National Team programs and coaches, please visit [Racquetball Canada's website](#).

### **Men's Elite National Team**

Athlete	Hometown
Sam Murray	Baie-Comeau, QC
Coby Iwaasa	Lethbridge, AB
Trevor Webb	Cambridge, ON
Lee Connell	Saskatoon, SK
Kurtis Cullen	Brandon, MB
Ian Frattinger	Martensville, SK

### **Women's Elite National Team**



*Le texte Français suit*

## **Racquetball Canada Names National Teams**

Winnipeg, September 11, 2020 - Racquetball Canada is pleased to announce its National Elite and Development Teams for the 2020 / 2021 season.

Veteran Elite Team athletes such as Frédérique Lambert, Christine Richardson, Michèle Morissette, Sam Murray and Coby Iwaasa bring international experience to the team. Lambert and Murray also have extensive experience playing the pro-tours. The veterans are joined by a group of athletes who have strong national results and in some cases international success as junior level athletes.

Overall, there have been major changes in the make-up of the national teams this year with the retirement of Jen Saunders, Tim Landeryou and Pedro Castro.

"On behalf of Racquetball Canada I am excited to announce our National Team for the 2020-21 season," said Jen Saunders, Racquetball Canada's Director of High Performance. "We continue to face the many obstacles presented by COVID-19 but are ready to move our program forward. The athletes are committed to being ready to compete nationally and internationally once we are able to safely do so. I commend them for their commitment to Racquetball and our National Team Program and congratulate each and everyone of them."

Selection to the national team is normally based on results from two National Team Selection Events and the Canadian Championships held in the previous season. With the Canadian Championships being cancelled in 2020, this year's team was selected based solely on the National Team Selection Events held in November 2019 and February 2020.

National Team Coaches Michel Gagnon, Rino Langelier, Loren Prentice, Evan Pritchard and Ross Richardson will be overseeing the athletes and their training programs this season.

For more information about our athletes or our National Team programs and coaches, please visit [Racquetball Canada's website](#).

### **Men's Elite National Team**

Athlete	Hometown
Sam Murray	Baie-Comeau, QC
Coby Iwaasa	Lethbridge, AB
Trevor Webb	Cambridge, ON
Lee Connell	Saskatoon, SK
Kurtis Cullen	Brandon, MB
Ian Frattinger	Martensville, SK

### **Women's Elite National Team**

#### **WOMEN'S ELITE NATIONAL TEAM**

Athlete	Hometown
Frédérique Lambert	Montréal, QC
Christine Richardson	Winnipeg, MB
Michèle Morissette	Baie-Comeau, QC
Juliette Parent	St-Jacques de Montcalm, QC
Cassie Prentice	Macrorie, SK
Marjolaine Parent	St-Jacques de Montcalm, QC

#### **Men's National Development Team**

Athlete	Hometown
Tanner Prentice	Macrorie, SK
Michael Leduc	Québec, QC
Mitch Brayley	Calgary, AB
Naman Gauri	Lethbridge, AB

#### **Women's National Development Team**

Athlete	Hometown
Alexis Iwaasa	Lethbridge, AB

[Racquetball Canada](#) is the national sport governing body responsible for developing competitive national teams and overseeing developmental and high performance programs that grow the sport of racquetball in Canada.

#### **Media Contact**

Jan Hanson

Communication & Safe Sport

Racquetball Canada

[communications@racquetballcanada.ca](mailto:communications@racquetballcanada.ca) | 306.502.4422

### ***Racquetball Canada désigne ses équipes nationales***

Winnipeg, le 11 septembre 2020 - Racquetball Canada est heureuse d'annoncer ses équipes nationales d'élite et de développement pour la saison 2020-2021.

Des athlètes d'élite chevronnés comme Frédérique Lambert, Christine Richardson, Michèle Morissette, Sam Murray et Coby Iwaasa apportent une expérience internationale à l'équipe. Lambert et Murray ont également une grande expérience des circuits professionnels. Ces vétérans sont rejoints par un groupe d'athlètes qui ont de solides résultats nationaux et, dans certains cas, des succès internationaux en tant qu'athlètes de niveau junior.

Dans l'ensemble, la composition des équipes nationales a connu des changements majeurs cette année avec le départ à la retraite de Jen Saunders, Tim Landeryou et Pedro Castro.

«Au nom de Racquetball Canada, je suis très heureuse d'annoncer la composition de notre équipe nationale pour la saison 2020-2021», a déclaré Jen Saunders, directrice de la haute performance de Racquetball Canada, qui poursuit : «Nous continuons à faire face aux nombreux obstacles présentés par la COVID-19, mais nous sommes prêts à faire progresser notre programme. Les athlètes s'engagent à être prêts à participer à des compétitions nationales et internationales dès que nous serons en mesure de le faire en toute sécurité. Je les félicite pour leur engagement envers le racquetball et notre programme d'équipe nationale, et je félicite chacun d'entre eux.»

La sélection au sein de l'équipe nationale est normalement basée sur les résultats de deux épreuves de sélection de l'équipe nationale et du Championnat canadien organisés la saison précédente. Le Championnat canadien ayant été annulé en 2020, l'équipe de cette année a été sélectionnée uniquement sur la base des épreuves de sélection de l'équipe nationale qui ont eu lieu en novembre 2019 et en février 2020.

Les entraîneurs de l'équipe nationale, Michel Gagnon, Rino Langelier, Loren

Prentice, Evan Pritchard et Ross Richardson, superviseront les athlètes et leurs programmes d'entraînement cette saison.

Pour plus d'informations sur nos athlètes ou sur les programmes et les entraîneurs de l'équipe nationale, veuillez consulter le [site web de Racquetball Canada](#).

### Équipe masculine d'élite

Athlète	Ville
Samuel Murray	Baie-Comeau, QC
Coby Iwaasa	Lethbridge, AB
Trevor Webb	Cambridge, ON
Lee Connell	Saskatoon, SK
Kurtis Cullen	Brandon, MB
Ian Frattinger	Martensville, SK

### Équipe féminine d'élite

Athlète	Ville
Frédérique Lambert	Montréal, QC
Christine Richardson	Winnipeg, MB
Michèle Morissette	Baie-Comeau, QC
Juliette Parent	St-Jacques de Montcalm, QC
Cassie Prentice	Macrorie, SK
Marjolaine Parent	St-Jacques de Montcalm, QC

### Équipe masculine de développement

Athlète	Ville
Tanner Prentice	Macrorie, SK
Michael Leduc	Québec, QC
Mitch Brayley	Calgary, AB
Naman Gauri	Lethbridge, AB

### Équipe féminine de développement

Athlète	Ville
Alexis Iwaasa	Lethbridge, AB

[Racquetball Canada](#) est l'organisme national directeur de sport qui régit le racquetball au Canada. Avec le soutien du gouvernement du Canada et de nombreux précieux partenaires, Racquetball Canada développe des équipes nationales compétitives et supervise des programmes visant à faire progresser le racquetball au Canada.

#### Personne-ressource pour les médias :

Jan Hanson

communications et sport sécurité,

Racquetball Canada

[communications@racquetballcanada.ca](mailto:communications@racquetballcanada.ca) | 306.502.4422

Funded by the  
Government  
of Canada

Financé par le  
gouvernement  
du Canada

Canada

#### **WOMEN'S ELITE NATIONAL TEAM**

Athlete	Hometown
Frédérique Lambert	Montréal, QC
Christine Richardson	Winnipeg, MB
Michèle Morissette	Baie-Comeau, QC
Juliette Parent	St-Jacques de Montcalm, QC
Cassie Prentice	Macrorie, SK
Marjolaine Parent	St-Jacques de Montcalm, QC

#### **Men's National Development Team**

Athlete	Hometown
Tanner Prentice	Macrorie, SK
Michael Leduc	Québec, QC
Mitch Brayley	Calgary, AB
Naman Gauri	Lethbridge, AB

#### **Women's National Development Team**

Athlete	Hometown
Alexis Iwaasa	Lethbridge, AB

[Racquetball Canada](#) is the national sport governing body responsible for developing competitive national teams and overseeing developmental and high performance programs that grow the sport of racquetball in Canada.

#### **Media Contact**

Jan Hanson

Communication & Safe Sport

Racquetball Canada

[communications@racquetballcanada.ca](mailto:communications@racquetballcanada.ca) | 306.502.4422

### ***Racquetball Canada désigne ses équipes nationales***

Winnipeg, le 11 septembre 2020 - Racquetball Canada est heureuse d'annoncer ses équipes nationales d'élite et de développement pour la saison 2020-2021.

Des athlètes d'élite chevronnés comme Frédérique Lambert, Christine Richardson, Michèle Morissette, Sam Murray et Coby Iwaasa apportent une expérience internationale à l'équipe. Lambert et Murray ont également une grande expérience des circuits professionnels. Ces vétérans sont rejoints par un groupe d'athlètes qui ont de solides résultats nationaux et, dans certains cas, des succès internationaux en tant qu'athlètes de niveau junior.

Dans l'ensemble, la composition des équipes nationales a connu des changements majeurs cette année avec le départ à la retraite de Jen Saunders, Tim Landeryou et Pedro Castro.

«Au nom de Racquetball Canada, je suis très heureuse d'annoncer la composition de notre équipe nationale pour la saison 2020-2021», a déclaré Jen Saunders, directrice de la haute performance de Racquetball Canada, qui poursuit : «Nous continuons à faire face aux nombreux obstacles présentés par la COVID-19, mais nous sommes prêts à faire progresser notre programme. Les athlètes s'engagent à être prêts à participer à des compétitions nationales et internationales dès que nous serons en mesure de le faire en toute sécurité. Je les félicite pour leur engagement envers le racquetball et notre programme d'équipe nationale, et je félicite chacun d'entre eux.»

La sélection au sein de l'équipe nationale est normalement basée sur les résultats de deux épreuves de sélection de l'équipe nationale et du Championnat canadien organisés la saison précédente. Le Championnat canadien ayant été annulé en 2020, l'équipe de cette année a été sélectionnée uniquement sur la base des épreuves de sélection de l'équipe nationale qui ont eu lieu en novembre 2019 et en février 2020.

Les entraîneurs de l'équipe nationale, Michel Gagnon, Rino Langelier, Loren

Prentice, Evan Pritchard et Ross Richardson, superviseront les athlètes et leurs programmes d'entraînement cette saison.

Pour plus d'informations sur nos athlètes ou sur les programmes et les entraîneurs de l'équipe nationale, veuillez consulter le [site web de Racquetball Canada](#).

### Équipe masculine d'élite

Athlète	Ville
Samuel Murray	Baie-Comeau, QC
Coby Iwaasa	Lethbridge, AB
Trevor Webb	Cambridge, ON
Lee Connell	Saskatoon, SK
Kurtis Cullen	Brandon, MB
Ian Frattinger	Martensville, SK

### Équipe féminine d'élite

Athlète	Ville
Frédérique Lambert	Montréal, QC
Christine Richardson	Winnipeg, MB
Michèle Morissette	Baie-Comeau, QC
Juliette Parent	St-Jacques de Montcalm, QC
Cassie Prentice	Macrorie, SK
Marjolaine Parent	St-Jacques de Montcalm, QC

### Équipe masculine de développement

Athlète	Ville
Tanner Prentice	Macrorie, SK
Michael Leduc	Québec, QC
Mitch Brayley	Calgary, AB
Naman Gauri	Lethbridge, AB

### Équipe féminine de développement

Athlète	Ville
Alexis Iwaasa	Lethbridge, AB

[Racquetball Canada](#) est l'organisme national directeur de sport qui régit le racquetball au Canada. Avec le soutien du gouvernement du Canada et de nombreux précieux partenaires, Racquetball Canada développe des équipes nationales compétitives et supervise des programmes visant à faire progresser le racquetball au Canada.

### Personne-ressource pour les médias :

Jan Hanson

communications et sport sécurité,

Racquetball Canada

[communications@racquetballcanada.ca](mailto:communications@racquetballcanada.ca) | 306.502.4422

Funded by the  
Government  
of Canada

Financé par le  
gouvernement  
du Canada

Canada